
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2012–05–08

Protokoll styrelsemöte S13 2012–05–08

Närvaro: Tobias Månsson Ordförande
Jens Elofsson Propagandamästare, tillika Sekreterare
Jonas Svensson Överphös, fr.o.m. §4
Mats “SX” Rydberg Studierådsordförande, Vice ordförande, fr.o.m. §5
Anton Martinsen Programmästare, fr.o.m. §4
Mattias Eklund Cafémästare, fr.o.m. §5
Simon Hillbom Skattmästare
Fredrik “Glyph” Andersson Revisor
Lars “Mezz” Gustafson Sekreterare i bargruppen, Jubileumsansvarig
Johan “ölyT” Garmer Kontaktperson TLTH
Martin Persson Kontaktperson TLTH
Daniel Lundell Studierådsordförande Electus, t.o.m. §9
Johan Rönnåker Programmästare Electus
Malin Andersson Industrimästare Electus
Niklas Welander Vice programmästare
Robin Lindberg Källarmästare Electus
John Biscevic Bordershoparbetare
Robin Ljungström Bordershoparbetare
Adam Wigren

§1 OFMÖ Ordförande Tobias Månsson förklarade mötet öppnat klockan
12.16.

§2 Tid och sätt Den närvarande delmängden av styrelsen grubblade över hur
mötet skulle kunna genomföras.

Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Styrelsen beslöt att adjungera

• Daniel Lundell

• Johan “ölyT” Garmer

• Martin Persson

• Lars Gustafson

• Johan Rönnåker

• Malin Andersson

• Robin Lindberg

• Niklas Welander
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http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ic08tm1
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ic09je3
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dt07mf2
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dt08mr7
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dt09am6
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?mat10mek
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ada10shi
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dt07fa5
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ada10lgu
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ada10dlu
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat11jro
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ada10man
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dt09nw2
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?tne09rli
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dt07ab5
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dt09rl5
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?adi10awi
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• Adam Wigren

• John Biscevic

• Robin Ljungström

§4 Föredragningslista Jonas Svensson och Mats “SX” Rydberg kom in i lokalen.

Föredragningslistan godkändes tilläggen:

• §8.1 SRD-pengar

• §8.2 Val

• §8.3 Styrelsens delaktighet i datorstugorna

§5 Föregående mötes
protokoll

Styrelsen beslöt att godkänna protokoll för S12 2012 med före-
slagna ändringar.

§6 Information från
kåren

Martin Persson tackade sektionen för ett trevligt jublefirande och
ett trevligt styrelsemys. Kårens aktiviteter just nu består mesta-
dels av att varva ner inför sommaren.

Johan “Ölyt” Garmer medelade att ny styrelse och nya heltidare
valts. Rasmus Kjellén (Cafémästare, E-sektionen) valdes till kå-
rordförande).

Mötet konstaterade att sektionen just nu är dåligt representerad
i kåren.

§7 Beslutsuppföljning Uppd. Bordershop

Tobias Månsson uttryckte sitt gillande för idén, men att den i sitt
nuvarande stadie står ivägen.

Simon Hillbom påpekade att om den börjar fungerar som plane-
rat så är dess utrymmesockupation berättigad.

John Biscevic berättade att det inte är så mycket kvar, och att ar-
bete kommer utföras i sommar. Det som är kvar att göra är bort-
slipning av färg och att montera på plexiglas. Elektronik mm. är

2 (8)



DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2012–05–08

i princip färdigt.

Tobias Månsson frågade om det fanns någon alternativ förva-
ringsplats.

John Biscevic svarade att det har funderats över alternativa för-
varingsplatser, men att alla möjliga utrymmen är fulla.

Daniel Lundell föreslog Robin Ljungströms vardagsrum.

Fredrik “Glyph” Andersson anmälde sig som frivillig att flytta
dit den.

John Biscevic undrade om det var möjligt att jobba med den i
iDét under sommaren.

Robin Lindberg sade att det inte borde vara något problem.

Tobias Månsson föreslog att den kastas ut om den ej är klar till
terminsstarten.

Lars Gustafson föreslog øn-Øn som dumpningsplats.

Robin Ljungström påpekade att den kommer behöva lackas, och
i processen kommer en del av iDét behöva avskärmas och lufti-
soleras i några dagar.

Lars Gustafson informerade om att access till iDét för alla utom
de som behöver det kommer att tas bort under tiden som baren
byggs, så det kommer inte vara problem med folk som springer
i iDét.

Fredrik “Glyph” Andersson frågade om några andra ombyggen
planeras under sommaren.

Tobias Månsson svarade att styrelserummet kanske byggs om li-
te.

Mats “SX” Rydberg undrade om Bordershop inte skulle kunna
ställas utomhus.
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Robin Ljungström svarade att det kommer att bli problem med
fukt om den ställs utomhus.

Styrelsen beslöt att det rapporteras på S15.

Nyhetsbrev

Jens Elofsson har mailat Jacob Gradén (d01jg) om det, men inte
fått något svar.

Fredrik “Glyph” Andersson meddelade att han nämnde det för
Jacob Gradén under jublebanketten. Vidare så har det inte hänt
någonting sedan i höstas, dock är det inte mer än 2 kvällars ar-
bete kvar. Daniel “Perry” Pervan bör slås på.

Styrelsen beslöt att det rapporteras på S15.

Diskmaskin

Ansvarig person ej närvarande.

Styrelsen beslöt att det rapporteras S14.

Tandemcykel

Anton sade att han inte vet hur det går med den, men lever i tron
om att den kommer bli cykelbar i tid.

Robin Lindberg har pratat med Carl Nilsson Nyman och påpe-
kat att de bör köpa in saker snarast.

Simon Hillbom meddelade att han är säker på att saker har köpts
in, då han var med och köpte sakerna.

Styrelsen beslöt att stryka punkten från beslutsuppföljningen.
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Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

# Ansvarig: Beslut: Beslutat: Rapporteras:
1 Tobias M. Policydokument S10 2009 S14 2012
2 Mattias E. Uppd. Bordershop S20 2010 S15 2012
24 Jens E. Nyhetsbrev S17 2011 S15 2012
26 Julia M. Diskmaskin S18 2011 S14 2012
28 Jens E. Mästerimärken S06 2012 S14 2012
31 Mats R. SRD-projekt S13 2012 S14 2012

§8 Utskottsrapporter Jens
Inget att rapportera.

Cecilia
Inget att rapportera.

Mattias
Inget att rapportera.

Anton
Johan Rönnåker meddelade att i måndags hölls det ett möte
för att planera inför pepparnas framtid. Det diskuterades
möjliga medlemmar och beklädnad. De som ser ut att bli
peppare i nuläget är:

• Johan Rönnåker (dat11jro)

• Anton Martinsen (dt09am6) (efter nollningen)

• Bernt Christensen (dic11bch)

• Lars Gustafson (ada10lgu) (osäkert)

• Per Ahlbom (ada10pah)

Ytterligare ett möte kommer att hållas på måndag.

Jonas
Inget att rapportera.

Peter
Ej närvarande.

Mats
Inget att rapportera.

5 (8)



DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2012–05–08

Julia
Ej närvarande.

Simon
Inget att rapportera.

Tobias
Tobias Månsson påminde om att nästa vecka är det sista
mötet innan sommaren, och viktiga funktionärsposter bör
väljas då.

Fredrik “Glyph” Andersson meddelade att det finns många
nominerade på valsidan (dsek.se/val) och valberedningen
bör slås på så att de bereder de poster som ska väljas.

Mats “SX” Rydberg upplyste om att Studierådets funktio-
närer väls in på nästa veckas Studierådsmöte.

§8.1 SRD-pengar Mats “SX” Rydberg meddelade att studierådet har 2 projekt på
gång i den närmaste framtiden. Ett som handlar om rekryte-
ringsaktiviteter och ett för att få upp svarsfrekvensen på CEQ-
enkäter.

Det andra kommer att gå ut på att för varje CEQ-enkät som en D-
eller C-student svarar på så får denne en gratis kaffe i LED-café,
initialt betalat av Studierådet. Om projektet får till följd att alla
svarar på alla CEQ-enkäter kommer det kosta 20 000 kr. per år.
L-tek har kontaktats och är positiva till att göra något liknande.
Om tillräckligt många sektioner går med, och om projektet faller
ut väl kan det tänka sig att SVL tar över det.

Simon Hillbom upplyste om att 10 000 kr. är en rimligare upp-
skattning.

Tobias Månsson tyckte att det var en bra idé, och påminde sty-
relsen om att det var sådant styrelsen gick in i året med.

Mats “SX” Rydberg meddelade att det finns planer att införa en
lokal valuta för tex. utskrifter, på LTH som ligger på LU-kortet
där detta skulle kunna ingå i.
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Jens Elofsson poängterade att det finns ingen risk för sektionen
i detta fallet, då sektionen inte förlorar pengar om projektet går
dåligt.

Tobias Månsson frågade hur mycket pengar det rör sig om i förs-
ta projektet.

Daniel Lundell svarade att det kommer diskuteras närmare på
Studierådsmötet imorgon.

Tobias Månsson föreslog att det räknas på och framförs på S14.

Fredrik “Glyph” Andersson påpekade att det finns andra sätt att
uppmuntra folk till att svara på enkäter, tex. att lotta ut en iPad
som I-sektionen gör.

Styrelsen beslöt att lägga till punkt nr. 31 “SRD-projekt” till be-
slutsuppföljningen.
Styrelsen beslöt att det rapporteras på S14.

Mats “SX” Rydberg uttryckte glädje över att ha fått sin första
punkt på beslutsuppföljningen.

§8.2 Val Adam Wigren presenterade sig och utfrågades.

Styrelsen beslöt att välja Adam Wigren (dic11awi) till Teknikfo-
kusansvarig.

§8.3 Styrelsens delaktighet
i datorstugorna

Alexander Nässlander (dt09an2, Datorstugeansvarig, Ordföran-
de Emeritus) är av åsikten att det skulle vara bra om styrelsen
är handledare under datorstugorna, som ett led i att synas mer
under nollningen och i övrigt. En betalning på 120 kr. i timmen
kommer att utbetalas. Uppgiften kommer också att inkludera ut-
värdering och omarbetning av datorstugehäftet under höstter-
minen.

Tobias Månsson åtog sig att kontakta Alexander Nässlander.
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§9 Övrigt Fredrik “Glyph” Andersson påminde om att en halvårsrapport
ska presenteras under HTM, och att pengar borde sättas in på
banken och alla förråd bör inventeras.

Daniel Lundell lämnade lokalen.

§10 Meddeladen Lars Gustafson meddelade att han vill gå.

Malin Andersson meddelade att på måndag så kommer Acade-
mic Work ha en lunchmonter i foajén. På tisdag kommer Spotify
anrodna någonting för närvarande obestämt. På onsdag kommer
IT-skills hålla ett lunchföredrag.

§11 OFMA Ordförande Tobias Månsson förklarar mötet avslutat klockan 13.01.

Mötessekreterare

Jens Elofsson
Propagandamästare, tillika Sekreterare

Justeras

Tobias Månsson
Ordförande
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